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Dnia 13.3.2025r. 

Rada Gminy Istebna 

Radni-Sesja 

Protokół XV/2025 

XV Sesja Rady Gminy w dniu 27 lutego 2025 

Obrady rozpoczęto 27 lutego 2025 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:35 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Magdalena Gazur 

2. Damian Izba 

3. Barbara Kubas 

4. Hubert Kukuczka 

5. Elżbieta Legierska 

6. Piotr Lipowski 

7. Kazimierz Łacek 

8. Ewa Macoszek-Dragon 

9. Władysław Małyjurek 

10. Bartłomiej Mucha 

11. Magdalena Mucha 

12. Agnieszka Sikora 

13. Zbigniew Wałach 

14. Jadwiga Waszut 

 

Listy obecności Radnych oraz Gości stanowią załączniki odpowiednio nr 1 i 2 do protokołu. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna otworzyła XV sesję Rady Gminy 

Istebna, powitała Stanisława Legierskiego Wójta Gminy Istebna wraz z pracownikami Urzędu 

Gminy i podległych jednostek, sołtysów oraz radnych gminy uczestniczących w sesji. Następnie 

poinformowała, że obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Zarejestrowane w czasie obrad informacje są publicznie dostępne, 

nie ma możliwości ich usuwania lub cenzurowania. Dlatego należy zwrócić szczególną uwagę na 

treść wypowiedzi, ponieważ istnieje możliwość naruszenia dóbr osobistych, na przykład poprzez 

ujawnienie danych osób fizycznych nie uczestniczących w obradach. Szczegółowe informacje 

dotyczące przetwarzania danych osobowych, dostępne są na sali obrad oraz na stronie internetowej 

www.istebna.eu w zakładce ochrona danych osobowych. Przewodnicząca poinformowała, że 

obecnych jest 14 radnych, tak więc z uwagi na qworum wszystkie procedowane uchwały będą 

miały moc prawną.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 
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Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna rozpoczęła kolejny  punkt obrad: 

przedstawienie porządku obrad. Złożyła wniosek formalny w sprawie zmiany porządku obrad 

poprzez dodanie punktu 7s o brzmieniu: podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu 

ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i 

zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług oraz drugi 

wniosek formalny w sprawie zmiany porządku obrad poprzez dodanie dodatkowego punktu 7t o 

brzmieniu: podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Istebna, Korpus 

Wsparcia Seniorów na 2025 rok. Następnie poddała pod głosowanie kolejno obaw wnioski.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny w sprawie zmiany porządku obrad poprzez dodanie dodatkowego punktu „ 

7s”, który nosi brzmienie: podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 

ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i 

zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr 

Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, 

Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny w sprawie zmiany porządku obrad poprzez dodanie dodatkowego punktu „ 

7t”, który nosi brzmienie: podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego Gminy 

Istebna "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr 

Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, 

Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 
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Radny Piotr Lipowski złożył wniosek formalny: w imieniu Klubu Radnych” Trójwieś 

Beskidzkich Wartości”, aby punkt: sprawozdanie z działalności wójta w okresie 

międzysesyjnym, był przedstawiony przez wójta podczas sesji, a nie tylko w formie online.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny zgłoszony przez Klub Radnych "Trójwieś Beskidzkich Wartości" aby w 

punkcie 5 po dotychczasowej treści dodać słowa: "poprzez jego odczytanie" 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Magdalena Gazur, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Władysław Małyjurek 

PRZECIW (10) 

Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Ewa Macoszek-Dragon, 

Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut  

 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna po ogłoszeniu wyniku głosowania 

powiedziała, że zwraca uwagę na to, że dyskusja w tym temacie też była na komisji i wcześniej. 

Zaznaczyła też, że z uwagi na to że temat był poruszany i wszyscy radni zgodzili się, było 

wprawdzie wtedy to takie nieformalne, w formie rozmowy, że ta forma sprawozdania wójta za 

okres międzysesyjny czyli papierowa, która jest dostępna dla nas na naszych tabletach jest w 

porządku. Zapytała czy radni jeszcze mają potrzebę jeszcze się wypowiedzieć w tym temacie. 

 

Radny Władysław Małyjurek powiedział, że to nie tak właśnie, że jest jakiś taki sobie wymysł, 

że tam chcemy, żeby wójt tam to po prostu mówił, tylko chodzi o to, że dużo ludzi się o to pyta, 

że właśnie by chcieli usłyszeć to od wójta, bo nie każdy ma dostęp do internetu, chodzi z tych 

starszych, że się wydaje, że byłoby tak fajnie, że może by to trwało 15 minut, nie dłużej. Jakby 

Wójt to mógł tak, to wydaje się, że byłoby to dobrze. No a jeżeli nie, to trudno. Podziękował. 

Radny Hubert Kukuczka - (Ad Vocem) zwracając się do Radnego Władysława, powiedział, że 

osoby, które oglądają dzisiejszą sesję, są zalogowane do internetu i mają możliwość odczytania 

sprawozdania, które jest dostępne w formie PDF-u, więc to jak gdyby wszystko gra. Wyraził, 

więc niezrozumienie brakiem dostępu do internetu, skoro są zalogowani i oglądają naszą sesję. 

 

Radny Piotr Lipowski - (Ad Vocem) zwracając się do Radnego Huberta, powiedział, że by się 

w tej kwestii nie zgodził, bo to, co jest dzisiaj nagrywane, można sobie otworzyć, kiedy się chce. 

Także można komuś, kto ma dostęp do internetu, czyli starszym osobom, na przykład mojej 
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mamie, otworzyć na moim laptopie, żeby sobie pooglądała sesję, bo ona nie umie sobie tego na 

przykład otworzyć, ani włączyć sama. Podkreślił, że o to tu walczymy.  

 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna wobec braku dalszych głosów w 

dyskusji zamknęła dyskusję w tym temacie. 

3. Informacja w sprawie Młodzieżowej Rady Gminy Istebna. 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna rozpoczęła kolejny punkt i udzieliła 

głosu następującym osobom: 

Wójt Gminy Istebna Stanisław Legierski powiedział, ze zacznie od uśmiechu, bo nic tylko się 

cieszyć. Zwracając się do Młodzieżowych Radnych Gminy powiedział: „Szanowni Kandydaci do 

Młodzieżowej Rady naszej Gminy Istebna. Jestem niezmiernie szczęśliwy, że dzisiaj jako wójt 

mogę stanąć przed wami, żeby wam pogratulować chęci i ochoty pracy w Młodzieżowej Radzie 

tutaj w Gminie Istebna. Przeszliście etap wyboru w waszych szkołach, więc macie zaufanie 

koleżanek, kolegów, którzy was desygnowali do tego, żeby pracować w Radzie Młodzieżowej. 

Jest to nowość w naszej gminie, ale niezmiernie się z tego cieszę, że wasze zaangażowanie, 

wasze pomysły, wasze inspiracje będą mogły być, mam nadzieję, realizowane wspólnie tutaj z 

radnymi i z Urzędem Gminy, tak jak tutaj jesteśmy wszyscy obecni. Tym bardziej cieszę się, bo 

też ten przekaz na pewno pójdzie do powiatu. Są nasze Panie przedstawicielki w Radzie Powiatu, 

więc mam nadzieję, że ten głos też zostanie poniesiony jeszcze dalej. Każdy z was dzisiaj obecny 

tutaj może stać się liderem, który będzie dopingował innych do tego, żeby chcieć, a chcieć to 

móc pracować dla dobra naszej gminy. Tak, bo to już wy możecie zaczynać od tego, żeby naszą 

gminę zmieniać, żeby w naszej gminie działo się to, co z waszego punktu widzenia jest właściwe. 

(…..) Opiekunem Rady Młodzieży będzie radna Agnieszka Sikora. Po prostu te nasze kontakty 

będą na tych właściwych torach. Życzę wam podczas waszych obrad, przede wszystkim dużo 

takich pomysłów, które będą wypływały z chęci zmiany, to co uważacie na lepsze. No i życzę 

wszystkim nam miłych i owocnych wspólnych obrad, bo takie też będą. Wielkie podziękowania i 

gratulacje dla was za waszą chęć i wolę niesienia swoich pomysłów dla dobra naszej gminy. 

Dziękuję bardzo.” 

Brawa. 

Radny Władysław Małyjurek pogratulował wyboru. Powiedział, że młodzi będą się szykować 

już za parę lat jako wyborcy. Wyraził nadzieję na fajne pomysły. Zauważył, że radni też 

podsuwają pewne pomysły dla wójta, które młodzi może też poprą. Zachęcał do działania i zmian 

ze strony młodzieży. Złożył podziękowania.  

Wójt Gminy Istebna Stanisław Legierski zwracając się do Młodych powiedział: „Tutaj ze 

strony Rady Gminy na pewno będziecie takim głosem młodzieży i że będziecie nas wspierać, 

będziecie ciałem doradczym dla nas, że będziemy mogli wspólnie wypracowywać takie sprawy, 

że będą z korzyścią dla młodzieży i ogólnie dla mieszkańców. No i przede wszystkim pierwszy 

krok już duży zrobiliście, zdecydowaliście się na to, żeby wystartować, a teraz dalsze wasze 

kroki, oby kierowały się właśnie w kierunku dobra gminy, młodzieży i nas wszystkich 

mieszkańców, że będziecie dobrym łącznikiem pomiędzy młodzieżą, a właśnie urzędem gminy. 

Wszystkiego dobrego wam życzę.” 
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Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna podziękowała za głosy i ogłosiła 20 

minut przerwy. 

 

PRZERWA W OBRADACH. 

 

4. Przyjęcie protokołu z dnia 30.01.2025 r. z XIV sesji Rady Gminy Istebna. 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna wznowiła obrady po przerwie, 

poprosiła radnych o potwierdzenie qworum i rozpoczynając kolejny punkt obrad powiedziała, że  

nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu, tak więc protokół zostaje przyjęty. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna powiedziała, że sprawozdanie 

wszyscy otrzymali na urządzenia, każdy miał możliwość się z nim zapoznać. Zapytała czy są 

jakieś pytania radnych do tego sprawozdania. Z uwagi na brak pytań uznała ten punkt za 

wyczerpany. Podziękowała za sprawozdanie. 

Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Istebna za 2024 rok. 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna poprosiła o głos Przewodniczącego 

Komisji Radnego Huberta Kukuczkę. 

Radny Hubert Kukuczka powiedział, że na posiedzeniu komisji pani Dyrektor CUW Teresa 

Krowicka przedstawiła sprawozdanie z ilości zatrudnionych nauczycieli na poszczególnych 

stopniach zawodowych oraz poinformowała o kosztach jakie trzeba ponieść na wypłatę dodatków 

uzupełniających. Jest to sprawozdanie, które przedstawia się corocznie.  

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna podziękowała za przygotowanie 

sprawozdania, a wobec braku dalszych pytań zamknęła ten punkt porządku obrad. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Istebna 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna oddała głos przewodniczącemu 

komisji. 

Radny Hubert Kukuczka powiedział, że na posiedzeniu komisji pani Skarbnik Agata Kobel-

Zembik, omówiła wszystkie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Istebna oraz w 

autopoprawce i odpowiedziała na wszystkie pytania radnych. Obydwie komisje jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowały ten projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
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zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Istebna z 

autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr 

Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, 

Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

Uchwała nr XV/91/2025 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 b) zmian budżetu Gminy Istebna na rok 2025 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna oddała głos przewodniczącemu 

komisji. 

Radny Hubert Kukuczka powiedział, że na posiedzeniu komisji pani Skarbnik Agata Kobel-

Zembik, omówiła wszystkie zmiany do budżetu Gminy Istebna na 2025 rok i obydwie komisje 

pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Istebna na rok 2025 z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr 

Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, 

Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

Uchwała nr XV/92/2025 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 c) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Istebna, obejmującego obszar 

wsi Jaworzynka 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna oddała głos przewodniczącemu 

komisji. 

Radny Hubert Kukuczka powiedział, że ten projekt uchwały omówili planiści obecni na 

komisji i odpowiedzieli na wszystkie pytania radnych. Podkreślił, że ten punkt został już 

wcześniej również omówiony na odrębnym posiedzeniu. Tutaj komisje jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowały tę uchwałę. 
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Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Istebna, obejmującego obszar wsi 

Jaworzynka 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr 

Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, 

Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

Uchwała nr XV/93/2025 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 d) powołania Rady Programowej przy Gminnym Ośrodku Kultury, Promocji, Informacji 

Turystycznej i Bibliotece Publicznej w Istebnej. 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna oddała głos przewodniczącemu 

komisji. 

Radny Hubert Kukuczka powiedział, że ten punkt wraz z autopoprawką omówiła i wyjaśniła 

pani Oliwia Szatkowska z GOK-u. Dodał, że w skład powołanej Rady Programowej Gminnego 

Środka Kultury wchodzą: pani Lucyna Bytow, pani Justyna Łacek-Zeman, pani Karina Czyż, pan 

Zbigniew Wałach oraz pan Piotr Kohut. 

Głosowano w sprawie: 

powołania Rady Programowej przy Gminnym Ośrodku Kultury, Promocji, Informacji 

Turystycznej i Bibliotece Publicznej w Istebnej z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Ewa 

Macoszek-Dragon, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Władysław Małyjurek 

Uchwała nr XV/94/2025 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 e) uchwalenia Statutu Gminy Istebna 
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Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna oddała głos przewodniczącemu 

komisji. 

Radny Hubert Kukuczka powiedział, że statut wymagał aktualizacji i odświeżenia. Przy 

opracowaniu tego statutu, wzorowano się na statutach innych gmin i na tej podstawie proponuje 

się zmiany, które pomogą usprawnić pracę Radzie wraz z Urzędem Gminy. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Statutu Gminy Istebna 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Ewa 

Macoszek-Dragon, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

PRZECIW (3) 

Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Władysław Małyjurek 

Uchwała nr XV/95/2025 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna udzieliła głosów w dyskusji 

następującym radnym: 

Radny Władysław Małyjurek powiedział, że jako Klub Radnych byli przeciw temu, ponieważ 

tylko z jednym punktem się nie zgadzają, a mianowicie z ograniczeniem limitu wypowiedzi 

czasowej.  

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna dodała, że na przykład w Gminie 

Ustroń, w Gminie Skoczów czy w Gminie Hażlach, również są bardzo podobne zapisy dotyczące 

czasu wypowiedzi. I zdaniem przewodniczącej jest to właściwe posunięcie, dlatego że usprawni i 

bardziej ujednolici się w ten sposób przebieg sesji. Wiele razy też podkreślano, że posiedzenia 

Komisji Wspólnych Rady Gminy Istebna są długie, bardzo dużo się na nich dyskutuje, porusza 

się bardzo wiele tematów, a sesje Rady Gminy to już jest taka kontynuacja i uprawomocnienie 

się tego, co zostało wypracowane na tych właśnie komisjach 

Radny Piotr Lipowski powiedział, że również się nie zgadza z tym punktem o ograniczeniu 

dwuminutowym na wypowiedzi, wydaje się, że do tej pory było wszystko w porządku, nagle 

trzeba coś zmienić. Z resztą punktów się zgadza, dlatego jest przeciw. 

Radny Kazimierz Łacek powiedział : „Po tym jak Pani wypowiedziała się, że podobnie jak w 

Gminie Skoczów, zadzwoniłem do jednego z radnych do Skoczowa i pytałem się jak u nich 

wyglądają sesje. Mówi, obejrzyj sobie ostatnią sesję, która była od 14.00 do 19.30. Mówi, nikt 
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nikomu nie wypomina, że za długo mówi, jest rewelacyjna współpraca. Mówi, od samego 

początku jesteśmy wzorem do naśladowania, to co u nas jest. Mówi, jak macie wzór czerpać od 

nas, to jak najbardziej jestem za tym, tak mi powiedział. Mogę powiedzieć jego imię i nazwisko, 

bo zgadza się na to ustnie, żebym wypowiedział jego imię i nazwisko. Jest to Piotr Górecki, 

radny Skoczowa. Jakby ktoś chciał, mam kontakt telefoniczny z nim, można z nim rozmawiać. 

Mówi, nie ma jakichkolwiek sugestii wobec tego, że sesja za długo trwa. Wręcz przeciwnie, 

przewodnicząca rady namawia wszystkich, żeby dyskutowali, żeby jak najdłużej, żeby wszystkie 

jakieś nieścisłości, czy niejasności były wyjaśnione. Także jeżeli będziemy się opierać na ich 

wzorze, to też jestem za, bo mówił, że współpraca jest rewelacyjna. Od samego początku nie 

musieli nawet, bo są w opozycji, jest ich tylko pięciu, ale od samego początku współpracują 

bardzo dobrze z burmistrzem, dostali swoje miejsca w komisjach, nawet mieli propozycję 

wiceprzewodniczącego rady, ale ten, który dostał tą propozycję, ją odmówił, ale mówi, nie trzeba 

było żadnego klubu zakładać, po prostu jest wzorowo. Dziękuję.” 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna podziękowała za wypowiedź i 

powiedziała, że nie polemizuje ze słowami radnego, aczkolwiek ma przed sobą Statut Gminy 

Skoczów i właśnie tutaj jest między innymi zapis w §12 punkt 3: czas pozostałych wystąpień w 

dyskusji jest ograniczony do trzech minut, wypowiedź ad vocem nie może trwać dłużej niż dwie 

minuty. Także tutaj mają stricte określone zasady tego w jaki sposób ma przebiegać sesja. I to, 

tak jak już tutaj pan przewodniczący wcześniej powiedział, zmiana tego statutu była w celach 

porządkowych, dlatego, żeby też odświeżyć te przepisy, które tam są, dlatego, że też będzie się 

zmieniać miejsce, gdyż czasami może się wydarzyć, że będzie zmienione miejsce prowadzenia 

sesji, a w starym statucie była wskazana tylko salka narad, więc tutaj pewne rzeczy wymagały 

aktualizacji.  

Radny Piotr Lipowski - (Ad Vocem) zauważył, że pani przewodnicząca może odebrać głos w 

każdej chwili lub zmienić czas, także nie wie, czy to jest aż tak bardzo potrzebne, żeby to było 

zapisane gdzieś na papierku, dwie minuty.  

 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna powiedziała, że oczywiście, że 

może odebrać głos w każdym momencie, ma jednak nadzieję, że taka sytuacja nie nastąpi na 

obradach, żeby trzeba było odbierać głos, ale też pewne uchwycenie właśnie takiego porządku, 

pozwoli na to, żeby się po prostu pilnować, żeby „do rzeczy” pewne kwestie omawiać, żeby nie 

odbiegać od tematów. No i to takie będzie też dla nas wszystkich troszeczkę dyscyplinujące. 

 

Radna Barbara Kubas - (Ad Vocem) przypomniała, że wszyscy dostali zaproszenie do pracy 

nad tym statutem i  kto chciał to mógł przyjść i po prostu swoje uwagi złożyć wtedy, w tym 

czasie jak była praca nad statutem. 

 

 f) ustalenia dopłat do taryf do zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia 

ścieków realizowanego przez Gminę Istebna 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna oddała głos panu Mirosławowi 

Książczykowi Kierownikowi Referatu Usług Komunalnych. 
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Kierownik Mirosław Książczyk podziękował za udzielenie głosu, powiedział, że wraz z 

wygaśnięciem starej taryfy, która obowiązywała do 23 lutego bieżącego roku, Gmina Istebna 

wystąpiła i zwróciła się do Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie o utworzenie 

nowej taryfy na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. I z dniem 28 

października z takim wnioskiem Gmina wystąpiła. Po pewnych regulacjach została nam 

udzielona decyzja prawomocna, gdzie już Wody Polskie udzieliły pozwolenia na wprowadzenie 

taryfy od dnia 24 lutego, ale w celu zapewnienia ochrony interesów odbiorców usług przed 

nieuzasadnionym wzrostem, gdzie te ceny mogłyby wzrosnąć nawet o 200% wzwyż, organ 

regulacyjny podkreślił, że decyzję, którą oni tutaj zatwierdzili, zatwierdzają pod jedną kwestią, że 

zostaną ustalone dopłaty do taryf w ilości minimalnej kwoty 15% do ceny wody oraz 50% do 

ceny ścieków wraz z pozytywną tutaj decyzją Urzędu Gminy. Pozytywnie też oceniono i 

zweryfikowano wniosek taryfowy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie 

ścieków na terenie Gminy Istebna na okres trzech lat. Stąd też wynikła sprawa ustalenia dopłat 

do taryf, zbiorowego zaopatrzenia wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków. 

Radny Hubert Kukuczka powiedział, ze na komisjach tym punkcie również zadano pytania 

dotyczące ewentualnych dopłat dla gospodarstw niepodłączonych do sieci kanalizacyjnej. Tutaj 

pan kierownik odpowiedział, iż gmina nie ma wpływu na ceny wywozu nieczystości, a dopłaty 

dotyczą tylko gospodarstw podłączonych do sieci, co wynika z przepisów. Również pan 

kierownik poinformował, że informacje o taryfach, można uzyskać na stronie BIP naszej gminy. 

Podsumował, że dwunastu radnych obecnych na komisjach pozytywnie zaopiniowało ten projekt 

uchwały. 

 

Radny Władysław Małyjurek zapytał kierownika o koszt zrzutu z beczek tych ścieków za metr 

sześcienny, które są wywożone z szamb. 

 

Kierownik Mirosław Książczyk powiedział, że jeżeli chodzi o cenę 1 metra sześciennego z 

nową taryfą, z wejściem nowej taryfy, to taki koszt brutto wynosi 13,26 zł plus oczywiście 

stawka opłaty abonamentowej na miesiąc 17,80 zł. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia dopłat do taryf do zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia 

ścieków realizowanego przez Gminę Istebna 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr 

Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, 

Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 
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Uchwała nr XV/96/2025 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 g) zmiany uchwały Nr LXII/403/2022 Rady Gminy Istebna z dnia 30 listopada 2022r. w 

sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczeń usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów , w zamian za 

uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna poprosiła o głos kierownika 

Referatu UK 

Kierownik Mirosław Książczyk powiedział, że tutaj zmiana dotyczy tylko i wyłącznie zapisu 

odnośnie czternastu dni, jeżeli chodzi o wejście w życie danej uchwały. Zmiana tylko dotyczyła 

tego zapisu, ta uchwała dotyczy zmiany czasu godzin funkcjonowania PSZOK-u.  

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna oddała głos przewodniczącemu 

komisji. 

Radny Hubert Kukuczka powiedział, że projekt uchwały był pozytywnie jednogłośnie 

zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr LXII/403/2022 Rady Gminy Istebna z dnia 30 listopada 2022r. w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczeń usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów , w zamian za uiszczoną przez 

właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr 

Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, 

Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

Uchwała nr XV/97/2025 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 h) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna oddała głos przewodniczącemu 

komisji. 

Radny Hubert Kukuczka powiedział, że Kierownik Mirosław Kawulok omówił ten punkt, 

dotyczy to zamiany nieruchomości celem poszerzenia drogi gminnej. Obydwie komisje 

pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę.  

Głosowano w sprawie: 
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wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr 

Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, 

Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

Uchwała nr XV/98/2025 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 i) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna oddała głos przewodniczącemu 

komisji. 

Radny Hubert Kukuczka powiedział, że Kierownik Mirosław Kawulok wyjaśnił, iż celem tej 

uchwały jest uregulowanie stanu prawnego nieruchomości położonej w sołectwie Koniaków. 

Obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały ten projekt. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr 

Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, 

Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

Uchwała nr XV/99/2025 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 j) zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Istebna 

 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna powiedziała, że na podstawie art. 

18a i art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, tekst jednolity, 

Dziennik Ustaw z 2024 roku, pozycja 1465 z późniejszymi zmianami oraz §33 Statutu Gminy 

Istebna stanowiącego załącznik do uchwały nr LXVI/367/2018 Rady Gminy Istebna z dnia 31 

października 2018 roku w sprawie uchwalenia statutu Gminy Istebna, Rada Gminy Istebna 

uchwala, co następuje. §1. Odwołuje ze składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Istebna radną 

Elżbietę Legierską. §2. Powołuje do składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Istebna Radnego 
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Władysława Małyjurek. §3. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy 

Istebna. §4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. oddała głos przewodniczącemu komisji. 

Radny Hubert Kukuczka powiedział, że obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tę 

uchwałę. 

Radny Kazimierz Łacek Powiedział, że „Dziękuje pani Eli, dotychczasowej członkini komisji i 

za to, że honorowo ustąpiła tego miejsca dla naszego Władka Małyjurka, który naprawdę będzie 

na pewno zrobił swoją robotę, jest to odpowiedni człowiek na odpowiednim miejscu, dlatego że 

zna się na tych właśnie najdroższych naszych inwestycjach i on to tam będzie na pewno pilnował 

i prześwietlał. Także, Władku, gratulacje.” 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Istebna 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr 

Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, 

Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

Uchwała nr XV/100/2025 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 k) zmiany w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Istebna 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna powiedziała, że na podstawie art. 

18a i art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, tekst z jednolity, 

Dziennik Ustaw z dnia 2024 roku, pozycja 1465 z późniejszymi zmianami oraz §33 Statutu 

Gminy Istebna stanowiącego załącznik do uchwały nr LXVI/367/2018 Rady Gminy Istebna z 

dnia 31 października 2018 roku w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Istebna. Rada Gminy 

Istebna uchwala co następuje. §1. Odwołuje ze składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Istebna radnego Zbigniewa Wałach. §2. Powołuje do składu Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Gminy Istebna radną Magdalenę Gazur. §3. Wykonanie uchwały powierza się 

Przewodniczącemu Rady Gminy Istebna. §4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Radny Hubert Kukuczka powiedział, że obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tę 

uchwałę. 

Radny Piotr Lipowski podziękował radnemu Zbyszkowi za dotychczasową pracę i za to, że 

zwolnił miejsce dla nas, a pogratulował radnej Magdalenie. 
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Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna złożyła gratulacje panu radnemu 

Władysławowi i pani radnej Magdalenie, życząc przede wszystkim siły i żeby współpraca 

przynosiła dobre efekty dla całej społeczności. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Istebna 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr 

Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, 

Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

Uchwała nr XV/101/2025 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 l) zmiany Uchwały Nr IX/48/2024 Rady Gminy Istebna z dnia 31 października 2024 r. w 

sprawie ustalenia wysokości diet dla Radnych Rady Gminy Istebna 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna oddała głos przewodniczącemu 

komisji. 

Radny Hubert Kukuczka powiedział, że punkt ten został omówiony i przedyskutowany przez 

radnych oraz pozytywnie zaopiniowany przez obydwie komisje. 11 radnych głosowało za i 2 

radnych wstrzymało się. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr IX/48/2024 Rady Gminy Istebna z dnia 31 października 2024 r. w sprawie 

ustalenia wysokości diet dla Radnych Rady Gminy Istebna 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr Lipowski, 

Kazimierz Łacek, Ewa Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Agnieszka 

Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Barbara Kubas, Magdalena Mucha 

Uchwała nr XV/102/2025 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
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 m) rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Istebna z dnia 21 stycznia 2025 r. 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna oddała głos przewodniczącej 

Komisji skarg, wniosków i petycji radnej Agnieszce Sikorze. 

Radna Agnieszka Sikora powiedziała, że Komisja pochyliła się nad skargą mieszkańca Istebny 

dotyczącą nieodśnieżonych chodników. Komisja poprosiła o zajęcie stanowiska przez Pana 

wójta, który zresztą był obecny na komisji, za co przewodnicząca podziękowała. Po przeczytaniu 

stanowiska, skarga została uznana za bezzasadną. 

Radny Hubert Kukuczka dodał, że obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Istebna z dnia 21 stycznia 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr 

Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, 

Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

Uchwała nr XV/103/2025 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 n) przekazania wniosku według właściwości (dotyczy mieszkanki Koniakowa) 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna oddała głos przewodniczącej 

Komisji skarg, wniosków i petycji radnej Agnieszce Sikorze. 

Radna Agnieszka Sikora powiedziała, że wniosek mieszkanki Koniakowa dotyczył utworzenia 

miejsca na targowisko. Oczywiście Komisja poprosiła Pana wójta o zajęcie stanowiska. Po 

przeanalizowaniu, Komisja rekomenduje przekazanie wniosku według właściwości do Pana 

wójta celem rozpatrzenia.  

Radny Hubert Kukuczka dodał, że obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 

przekazania wniosku według właściwości ( dotyczy mieszkanki Koniakowa) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr 

Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, 

Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

Uchwała nr XV/104/2025 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 o) przekazania wniosku według właściwości ( dotyczy wniosku Ks. Dziekana) 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna oddała głos przewodniczącej 

Komisji skarg, wniosków i petycji radnej Agnieszce Sikorze. 

Radna Agnieszka Sikora powiedziała, że Komisja rozpatrywała wniosek księdza Dziekana 

dotyczący dofinansowania ewentualnej drugiej lekcji religii w szkołach. Komisja zwróciła się o 

zajęcie stanowiska do wójta gminy. W stanowisku wójt, który zresztą był obecny na komisji, 

zaznaczył, że rozumie głęboką potrzebę dialogu i znalezienia miejsca na rozmowy. Wniosek 

został przekazany według właściwości do Wójta Gminy Istebna.  

Radny Hubert Kukuczka dodał, że obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 

przekazania wniosku według właściwości ( dotyczy wniosku Ks. Dziekana) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr 

Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, 

Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

Uchwała nr XV/105/2025 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 p) przekazania wniosku według właściwości ( dotyczy Gminy Kozłowo) 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna oddała głos przewodniczącej 

Komisji skarg, wniosków i petycji radnej Agnieszce Sikorze. 

Radna Agnieszka Sikora powiedział, że Gmina Kozłowo zwróciła się między innymi do Gminy 

Istebna z prośbą o dofinansowanie po spaleniu się szkoły. Komisja zwróciła się do pana wójta o 

zajęcie stanowiska i wniosek został przekazany według właściwości do wójta gminy.  

Radny Hubert Kukuczka dodał, że obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę. 

 

Głosowano w sprawie: 

przekazania wniosku według właściwości ( dotyczy Gminy Kozłowo) 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr 

Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, 

Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

Uchwała nr XV/106/2025 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 r) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego, szkół i placówek oświatowych prowadzonych na terenie Gminy 

Istebna przez osoby fizyczne i osoby prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego, a 

także trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, w tym w 

sprawie zakresu danych, które powinny być zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i w 

rozliczeniu jej wykorzystania, terminu przekazania informacji o liczbie dzieci objętych 

wczesnym wspomaganiem rozwoju, uczniów, wychowanków lub uczestników zajęć 

rewalidacyjno-wychowawczych oraz terminu i sposobu rozliczenia wykorzystanej dotacji. 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna oddała głos przewodniczącemu 

komisji. 

Radny Hubert Kukuczka powiedział, że punkt ten szeroko omówiła pani Grażyna Matuszna. 

Przedstawiona zmiana w istniejącym już dokumencie, dotyczy trybu udzielania dotacji oraz trybu 

i kontroli rozliczenia tych dotacji. Obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 

trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania 

przedszkolnego, szkół i placówek oświatowych prowadzonych na terenie Gminy Istebna przez 

osoby fizyczne i osoby prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego, a także trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, w tym w sprawie zakresu 

danych, które powinny być zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczeniu jej 

wykorzystania, terminu przekazania informacji o liczbie dzieci objętych wczesnym 

wspomaganiem rozwoju, uczniów, wychowanków lub uczestników zajęć rewalidacyjno-

wychowawczych oraz terminu i sposobu rozliczenia wykorzystanej dotacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr 

Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, 

Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

Uchwała nr XV/107/2025 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 s) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków 

przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania 

wykonywania takich usług 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna oddała głos pani Kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Barbarze Sikorze. 

Kierownik Barbara Sikora powiedziała, że konieczność podjęcia uchwały wynika z tego, że 

chcemy rozszerzyć pomoc dla naszych mieszkańców właśnie w formie usług sąsiedzkich. Jest też 

możliwość pozyskania środków na dofinansowanie świadczenia takich usług w ramach programu 

Korpus Wsparcia Seniora. Usługi te mogą być świadczone weekendami, wieczorami, dlatego jest 

dodatkowe wsparcie, ponieważ usługi opiekuńcze, które w ramach ustawy obowiązkowo 

świadczymy, one są świadczone tylko w godzinach pracy urzędu. Dlatego to  rozwiązanie jest 

dobre dla tych, którzy wymagają pomocy też weekendami, są całkowicie samotnymi osobami i 

wtedy ta pani czy pan z usług sąsiedzkich może pomagać także weekendami. Wyraziła nadzieję, 

że to jest bardzo dobra pomoc, bo mamy coraz więcej osób starszych i właśnie samotnych, czy 

samotnie gospodarujących, bo nieraz rodzina nie jest na miejscu i też te osoby wymagają takiego 

wsparcia. Właśnie program wymaga, żeby została podjęta uchwała przez Radę Gminy Istebna, 

jaki jest zakres świadczenia tych usług. 

Radny Hubert Kukuczka powiedział, że obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę 

Głosowano w sprawie: 

określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków 

przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania 

wykonywania takich usług 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr 

Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, 

Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

Uchwała nr XV/108/2025 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 t) przyjęcia Programu Osłonowego Gminy Istebna "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2025 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna oddała głos pani Kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Barbarze Sikorze. 

Kierownik Barbara Sikora powiedziała, że to jest również w ramach tego programu Korpus 

Wsparcia Seniora i to są tak zwane usługi na odległość, usługi wsparcia w formie opasek 

bezpieczeństwa. Także też myślimy o tych osobach, które właśnie są całkowicie samotne i to jest 

wtedy monitoring przez całą dobę dla takich osób. W ramach tego programu Korpus Wsparcia 

Seniorów jest możliwość pozyskania środków na zakup tych opasek bezpieczeństwa. Będzie to 

taki pilotażowy program, w tym roku zobaczymy jak to będzie działało. 

Radny Hubert Kukuczka powiedział, że obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Programu Osłonowego Gminy Istebna "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr 

Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, 

Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

Uchwała nr XV/109/2025 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

8. Informacja Przewodniczącego Komisji ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady 

Gminy Istebna oraz z Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna oddała głos przewodniczącym 

poszczególnych komisji. 

Radny Hubert Kukuczka powiedział, że oprócz tych punktów, które już wcześniej omawiał, 

duża część posiedzenia była poświęcona na dyskusję na temat organizacji dożynek. Ponadto po 

raz kolejny wybrzmiał apel o przycinanie gałęzi wzdłuż dróg, które powodują uszkodzenia 

samochodów ratowniczych. Redaktor Gazetki Nasza Trójwieś prosi wszystkich, którzy chcą 

zamieścić swoje materiały o terminowe ich wysyłanie bezpośrednio do redakcji. Poruszono 

tematy komunikacyjno-drogowe. Ponowiono prośbę o interwencję w sprawie usunięcia 

nieczynnych kontenerów PCK do odbioru tekstyliów. W związku z tym wyjaśniono jak i gdzie 

należy składować tekstylia. Padło również pytanie o możliwość odpłatnego oddania nadmiaru 
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wagowego gabarytów i opon. Kierownik wyjaśnił, iż nie ma takiej możliwości. Również była 

dyskusja nad możliwością tzw. błękitnego paliwa i taka informacja na ten temat ukaże się w 

najbliższej gazetce Nasza Trójwieś. 

Radna Agnieszka Sikora powiedziała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrywała 

skargę i trzy wnioski, które przedstawiła wcześniej. Dodała, że one oczywiście są dostępne w 

naszych urządzeniach i dodatkowo radni mogą zobaczyć, dzięki pani skarbnik, wyliczony 

kosztorys ewentualnego dofinansowania drugiej lekcji religii. 

 

9. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna poinformowała, że wpłynęły 

interpelacje radnego Bartłomieja Muchy i również radnego Władysława Małyjurka. Tutaj już na 

niektóre interpelacje została udzielona odpowiedź. Niektóre odpowiedzi dopiero będą, są w toku 

przygotowawczym i będzie dla nich udzielona odpowiedź w ustawowym terminie. 

10. Sprawy bieżące, wolne wnioski i informacje. 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna  przypomniała radnym, że na 

komisjach są omawiane pisma jakie wpływają do Rady Gminy Istebna. Również na informatorze 

wpływają bieżące zaproszenia. Na część z tych pism już została udzielona odpowiedź, również 

zostały pod tym kątem podjęte uchwały, także wszystko na bieżąco tutaj jest procedowane. 

Również radni na pewno zauważyli, że wpłynęło pismo dotyczące oświadczeń majątkowych. 

Radni mają obowiązek złożyć takie oświadczenia do 30 kwietnia ze stanem majątkowym na 31 

grudnia poprzedniego roku.. Na informatorze jest informacja dotycząca oświadczeń 

majątkowych, jest również podane w jaki sposób wypełnia się te oświadczenia majątkowe. Jest 

wzór takiego oświadczenia też, ale wiem, że dostaniemy też taki wzór w formie edytowalnej, 

żebyśmy sobie mogli po prostu wpisać swoje dane, ewentualnie jakichś poprawek czy pomyłek, 

bo takie też się zdarzają. Przychodzą później informacje zwrotne, że coś jest gdzieś pomylone, 

źle podane lub trzeba wyjaśnić, no to wtedy właśnie ta forma edytowalna się przydaje, bo 

wystarczy sobie tam te informacje poprawić. Zaapelowała do radnych, żeby zwrócić na to uwagę 

i pamiętać o tym, że do 30 kwietnia muszą być złożone oświadczenia majątkowe.  

Poprosiła radnych o zgłaszanie się do dyskusji, zwróciła uwagę wszystkim osobom 

uczestniczącym w dyskusji, aby pamiętały o tej klauzuli RODO, że nie można powiedzieć 

imienia, nazwiska osób, których tutaj nie ma dzisiaj na sali. To jest bardzo ważne, żebyśmy się 

jednak w tym temacie pilnowali. Przywitała mieszkankę wsi Istebna, panią Marcelinę Fojtuch, 

której udzieliła głosu w dyskusji. 

Pani Marcelina Fojtuch powiedziała: „Dziękuję bardzo za to, że mogę się wypowiedzieć i też 

zapytać Państwa o pewne sprawy, które były dzisiaj tutaj głosowane. Chodzi mi bardzo o tą 

ustawę o dopłatach do wody i wywozu nieczystości. Na początku chciałam się z jedną rzeczą, 

przepraszam bardzo, nie zgodzić, jeżeli chodzi o ceny wywozu szamb naszych przydomowych. 

Moja cena ostatniej faktury za wywóz szamba to, za sam wywóz metra sześciennego to jest 19,03 

zł plus 80,00 zł dopłaty za zrzut tego szamba. Więc można sobie łatwo policzyć. Miałam 8 

metrów sześciennych, więc można sobie łatwo policzyć, że mój koszt to jest 29,00 zł za wywóz 

jednego metra sześciennego. Nijak się to ma tych 11,00 zł za metr sześcienny około, który 
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mieliby płacić mieszkańcy, którzy są podłączeni do kanalizacji. Znaczy ja nie rozumiem tutaj 

jednej rzeczy. Ciągle słyszymy o tym, że nie ma pieniędzy na to, żeby zmodernizować 

wodociągi. Ludzie nie mają wody. Ciągle słyszymy o to, że nie da się kolejnych domów 

podłączyć do kanalizacji, bo nie ma na to pieniędzy. Naprawdę to będzie ogromna suma, której 

no nie jestem w stanie policzyć, trochę nie jestem w stanie sobie jej wyobrazić, ale wiem, że to 

będą duże koszty tych dopłat. I tu dla mnie ta proporcja tego, że ludzie potrafią nie mieć wody w 

lato, teraz już jest problem z wodą. I słyszymy ciągle, że nie ma pieniędzy, że może później i 

robimy dopłaty. My musimy jako mieszkańcy, którzy nie mamy możliwości połączenia do 

kanalizacji, modernizować nasze szamba, modernizować nasze studnie, dołączać się, tak 

naprawdę kombinować jeden drugiemu, pomagać, udostępniać, bo tej wody nie ma. Jest coraz 

gorzej. Stąd moje trochę niezrozumienie tej ustawy i takiego łatwego procedowania tego bez 

konsultacji społecznych, bez rozmowy z nami jako mieszkańcami. Ja się o tym dowiedziałam 

trochę późno i nie mogłam tego w innym trybie zrobić ze względu na to, że trochę chorowałam. 

Stąd moja obecność tutaj dzisiaj i trochę niezrozumienie tej sytuacji nie tylko moje, ale też moich 

sąsiadów, ludzi z rodziny. I ja tyle w temacie. Bardzo dziękuję.” 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna powiedziała: „Dziękuję bardzo, 

Pani Marcelino. Na pewno tutaj poproszę Pana Mirosława jeszcze o odpowiedź i ewentualne 

doprecyzowanie Pani wypowiedzi, ale chciałam zwrócić uwagę, że uchwała, którą dzisiaj 

podjęliśmy, została, że tak kolokwialnie powiem, narzucona na nas z góry i my musieliśmy ją 

podjąć. Tutaj nie było możliwości jej nie podjąć, bo w momencie, jeżeli do Urzędu Gminy 

przyszłaby kontrola, to pierwsze pytanie byłoby: dlaczego nie mamy podjętej uchwały, do tej 

nowej taryfikacji, która została przez Wody Polskie przedstawiona. I dlatego nie mamy, że tak 

powiem, innego wyjścia. Też chciałabym poglądowo Państwu tak przedstawić, że wiadomo 

rozległość naszej gminy jaka jest, wiemy jakie są tereny i ukształtowanie tych terenów i wiemy 

też, że nie wszyscy mieszkańcy są podłączeni do gminnej wody czy oczyszczalni. Ja na przykład 

jestem w takiej sytuacji, że ja rocznie muszę zapłacić na moją rodzinę w zależności od zużycia, 

ale tak w przybliżeniu. Muszę zapłacić za ścieki i za pobór wody, bo w tym jest opłata ściekowa 

1100,00 zł, prawie 1200,00 zł. Więc rozumiem gorycz, która przy tym jest i wynika, ale 

naprawdę w takim miejscu jesteśmy, w takim miejscu żyjemy i jednak ta nasza woda, czy też 

oczyszczalnie ścieków, czy szamba przydomowe są zróżnicowane. Ale mimo wszystko, Panie 

Mirku, bardzo proszę, Panie Wójcie, jeżeli Pan Mirek mógłby się jeszcze odnieść tutaj do słów 

Pani Marceliny.” 

Kierownik Referatu UK Mirosław Książczyk powiedział: „Dziękuję za udzielenie głosu. Tu w 

gwoli wyjaśnienia ta cena, która została podana, to jest cena, którą płacą przedsiębiorcy zlewając 

ściek na oczyszczalni. To jaką kwotę przedsiębiorca ustanawia za wywóz szamba od danej 

posesji, jest ustalane przez niego indywidualnie, więc tutaj my nie mamy na to wpływu jeżeli 

chodzi o Urząd Gminy. Z drugiej strony, jeżeli chodzi o usługę samego właśnie wywożenia 

nieczystości ciekłych, z szamb i z oczyszczalni przydomowych, ta usługa nie ma żadnych taryf. I 

tutaj też nie ma do tego żadnego przepisu, który by jednakowo kierował do tego, żeby taką takie 

zobowiązanie do dofinansowania tych usług wytworzyć. Gmina też nie jest zobowiązywana do 

tego, żeby takie dofinansowanie tutaj robić. Też zgodnie z tą ustawą o utrzymaniu czystości i 

porządku w gminach, my jako gmina jesteśmy tylko i wyłącznie odpowiedzialni za 
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organizowanie takiego systemu odbioru i udostępnienie oczyszczalni na zlewanie takich właśnie 

ścieków. Jeżeli chodzi o naszą gminę, to też nasza oczyszczalnia jest ograniczona, stąd też ścieki 

są przewożone do Wisły, a to generuje już nie tylko dalszy wywóz tych ścieków, ale też koszty 

utrzymania, eksploatacji samochodów, stąd też te ceny są wyższe. Tutaj też już Pani 

przewodnicząca wspomniała, jeżeli chodzi o roczne takie zagospodarowanie ścieków, jeżeli 

chodzi o rodzinę dwuosobową, to też jest koszt w okolicy nawet 1200,00 zł. Więc wywóz 

szamba tutaj dwa razy do roku, jak jest zgodnie z uchwałą, to też nie jest do końca jeszcze aż tak 

duży koszt. To tyle z mojej strony. Dziękuję bardzo.” 

Pani Marcelina Fojtuch powiedziała: „Znaczy chodzi mi o to, że to, że my w Urzędzie Gminy 

mamy pokazać dwie faktury za wywóz nieczystości, nie oznacza, że wywozimy dwa razy w 

roku. No bo jeżeli mamy szambo, które ma 10 metrów sześciennych, to przy rodzinie 

czteroosobowej, no to nie ma wyjścia, no to trzeba co dwa miesiące wywozić. Jakby nie ma innej 

możliwości. Znaczy można wylewać, tak, ale umówmy się, że no nie o to chodzi w tej całej 

sprawie, tylko o to, żeby rzetelnie tak naprawdę można było wywozić. I to jest koszt, Pani 

Magdo, dwa razy taki, jak ma Pani. Przedstawiłam Pani kosztorys wywożenia 8 metrów 

sześciennych. 19,03 zł plus 80,00 zł. I nie zawsze starcza to na dwa miesiące. I to jeszcze teraz, 

teraz tak, trzy lata temu robiłam nowe szambo. Koszt zrobienia nowego szamba to jest 12 

tysięcy. W zeszłym roku modernizowałam studnię, no bo to trzeba robić. Taka zwykła wymiana 

tylko górnego kręgu, przykrycia, wyczyszczenie, słuchajcie 5000,00 zł, to też trzeba wliczyć w te 

koszty. I jeżeli w domu mieszka sama emerytka, też musi tą studnię wyczyścić raz w roku. Też 

musi za to zapłacić, bo nie jest w stanie tego zrobić sama własnymi rękami. Naprawdę ludzie, 

którzy nie są podłączeni, uwierzcie mi, że większość ludzi, którzy myśli zdrowo, rozsądkowo 

bardzo chciałaby być podłączona do kanalizacji i płacić miesięcznie, mieć wszystko z głowy. Bo 

to naprawdę cała logistyka związana z utrzymaniem całej infrastruktury, nie jest taka łatwa, bo 

zimą woda zamarza, bo zimą nie dojedzie szambowóz. My musimy kombinować, kiedy ten 

szambowóz może przyjechać i zabrać nam te ścieki, bo to nie jest takie proste. Także ja 

rozumiem, że jakby to dofinansowanie wymiennika z jakiejś tam ustawy i tak dalej, rozumiem to, 

tylko popatrzcie też na to, że została cała reszta, która zostaje naprawdę z dużym problemem w 

tym przypadku, bo te koszty są spore, jeżeli ktoś to robi uczciwie. Podejrzewam, że to, że teraz 

jesteśmy rozliczani z tych dwóch faktur rocznie, pójdzie krok dalej i będziemy rozliczani z ilości, 

jaką założycie dla jednego mieszkańca. I tyle będziemy musieli metrów sześciennych wywieźć. 

Bo to jest kolejny krok, ja się tego spodziewam w najbliższych latach to przyjdzie. To będą 

naprawdę jeszcze większe koszty, ja mam tego świadomość i dlatego jestem tutaj dzisiaj, żeby 

też pomyśleć o tym przyszłościowo jak to będzie wyglądać dalej, bo naprawdę są bardzo duże 

problemy z wodą, z wywozem tych nieczystości, bo faktycznie nie ma możliwości zlewania tego 

z Istebnej więc my płacimy dodatkowe koszty tego, co jest wywożone do Wisły. Jak pytałam się 

tego pana, który nam wywozi, no to słuchajcie, mielibyśmy jedną czwartą, mniejszą fakturę, 

gdyby można było to oddać w Istebnej. A w czasach, gdy są korki w Wiśle, gdy są wakacje, nie 

chcą tam jeździć, bo tracą czas i nie zarabiają pieniędzy. To też jest problem. Więc my musimy 

pamiętać o tym, żeby opróżnić szambo przed wakacjami i zaraz po wakacjach, kiedy już jest 

mniejszy ruch, bo nie chcą jeździć, nie chcą obsługiwać do końca. Nikt tego oficjalnie nie powie. 

To są naprawdę takie problemy, bardzo przyziemne, nie? A też jakby wywóz ich nieczystości to 
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jest jedno, ale chyba większy problem jest z wodą w naszym przypadku. I tym, że jej naprawdę 

zaczyna brakować nie tylko latem, ale już zimą. Dziękuję.” 

Wójt Gminy Istebna Stanisław Legierski - (Ad Vocem) powiedział: „Dziękuję, Pani 

Przewodnicząca. Tutaj kieruję swoje słowa w stronę naszej mieszkanki. Jak byśmy powiedzieli, 

że się z Panią nie zgadzamy, to byśmy wszyscy skłamali. Natomiast chciałbym też przytoczyć 

kilka faktów, które będą wskazywały na to, że to nie jest tak, że my nic nie robimy. Zacznę może 

od wody, a sam jestem też po części beneficjentem tego, co Pani powiedziała, bo na szczęście do 

wody jestem podłączony, do kanalizacji już nie. Zbiornik Tokarzonka, będę się posiłkował 

Panem kierownikiem. Ile ogłoszonych przetargów, nikt się nie zgłasza. Zbiornik, Bukowina, 

wodociąg, Pańska Łąka. Ile ogłoszonych przetargów, nikt się nie zgłasza. Ja bym też bardzo 

prosił Państwa przy całym szacunku do Państwa. To nie jest tak, że my tego nie widzimy. 

Natomiast pewne rzeczy nie wiem z czego się biorą i robimy wszystko. Pokazało się zielone 

światełko, czyli to właściwe, jeżeli chodzi o zbiornik Tokarzonka. I miejmy nadzieję, zresztą Pan 

kierownik mnie uzupełni i miejmy nadzieję, że tak będzie. Jesteśmy tutaj jako część urzędników, 

część radnych, dziesięć miesięcy, ale to nie jest tak, żebyśmy te przesiedzieli i nie myśleli o tych 

właśnie najbardziej przyżyciowych rzeczach, jakim jest woda, kanalizacja. Na pewno z 

kanalizacją jest problem i on się szybciutko, znaczy inaczej, my go nie będziemy w sposób 

satysfakcjonujący szybko go rozwiązać. Myślimy już nad innymi rozwiązaniami, bo samo 

ukształtowanie naszego terenu powoduje, że nie wszędzie, choćbyśmy chcieli, jesteśmy w stanie 

ten odbiór ścieków zagwarantować. Więc stąd też myślenie w kierunku programów, projektów, 

przydomowych oczyszczalni, może zbiorczych oczyszczalni, bo nic innego nie jesteśmy w stanie 

w tej chwili zrobić takiego, co by spowodowało, że większa, bo stuprocentowa, ja wiem, że takie 

słowa nie powinny padać, ale zawsze mówię to z czym się realnie jesteśmy w stanie zmierzyć i 

co wskazuje na to, jak będzie. Więc stuprocentowego odbioru nigdy nie będziemy w stanie 

zapewnić. Cóż, słabe pocieszenie. W Wiśle jest jedna oczyszczalnia, my mamy cztery, a jaki 

procent, no bardzo mały. Więc to są te rzeczy, z którymi się na co dzień mierzymy i to nie jest 

tak, że po prostu my o tym nie myślimy. No pewne rzeczy zresztą Pani sama to zauważyła, ale 

dobrze, że ci ludzie, bo też rozumiem, że Pani też przekaże sąsiadom, czy tak tutaj jak rodzina, 

bo to jest bardzo ważne, żeby dyskutować, rozmawiać, ale też, żeby ludzie, którzy wychodzą z 

takiego spotkania, mieli też możliwość, ale z przekonaniem mówili o tym, co można, w jakim 

kierunku idzie gmina, żeby to poprawić, ale co też na tą chwilę się nie da zrobić. Więc tutaj 

cieszę się, że Pani też to zauważyła, chociaż na pewno nie, nie do końca Pani tego oczekiwała, 

nie jest to dla pani satysfakcjonujące i ja to rozumiem. Tak jak mówiłem, tutaj Pan kierownik 

mnie uzupełni jeżeli chodzi o wodę. A jeszcze tylko jednym zdaniem korzystając z tego, że już 

jestem przy głosie i jest ten temat apel do wszystkich mieszkańców, ale też i do tych, którzy są na 

naszym terenie, ale też poprzez taką sąsiedzką rozmowę, nawet czasami trzeba zwrócić uwagę, 

szanujmy wodę, bo patrząc na to, co jest na zewnątrz, jaka jest zima, nie zapowiada się to dobrze. 

Więc tutaj też apeluję, może samochodów jest po 5, strzelam, przy domach, czy po kilka, nie 

myjmy tych samochodów, bo tej wody, o ile ktoś ją ma i myśli, że jej ma dosyć, to właśnie 

między innymi tacy mieszkańcy jak tutaj Pani z takich przysiółków, tej wody nie mają do tych 

podstawowych rzeczy, więc zadbajmy też o to. Jeżeli Pani pozwoli, to ja bym prosił Pana 

kierownika też jeszcze, żeby uzupełnił i o tym zielonym światełku w sprawie zbiornika na 

Tokarzonce. Dziękuję bardzo.  
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Kierownik Referatu RI Mirosław Kawulok powiedział: „Tak jak tutaj Pan wójt mówił, nawet 

na dzisiejszej sesji zostało uchwalone przeniesienie środków na wymianę sieci wodociągowej, w 

tym przypadku w Koniakowie. Znowu będziemy kilometr sieci remontować, bo wiemy, że też 

mamy starą sieć, sieć jest też awaryjna. Żeby po prostu uniknąć tego, został ogłoszony przetarg i 

myślę, że gdzieś tak do dwóch tygodni będzie podpisana ta nowa umowa na kwotę ponad 400 

000,00 zł i wymianę gdzieś koło kilometra sieci wodociągowej. To jest jedno zadanie. 

Realizujemy również zbiornik i ujęcie wody na Tokarzonce. Planowany termin, opracowania 

dokumentacji to jest październik bieżącego roku. Mamy nadzieję już, że uzyskamy pozwolenie, 

ale z prac projektowych, które na dzień dzisiejszy są realizowane, idziemy zgodnie z projektem, 

zgodnie z harmonogramem. Więc myślę, że tutaj na razie nie ma zagrożenia, żeby uzyskanie tego 

pozwolenia na budowę tego zbiornika oraz sieci wody surowej nie zostało wykonane w tym roku. 

Również realizujemy zadania związane z oczyszczalniami ścieków i kanalizacją sanitarną. 

Będziemy remontować, czy jest opracowywana dokumentacja na wymiany sieci, czy też remont 

sieci kanalizacyjnej, na odcinku w Koniakowie gdzieś około kilometra. W tym roku do czerwca 

chcemy opracować projekt, uzyskać pozwolenie na budowę i jeżeli się uda, środki są 

zabezpieczone, myślimy, że jeszcze w tym roku. gdzieś około kilometra sieci kanalizacyjnej 

zostanie wyremontowane. Jutro mamy spotkanie odnośnie oczyszczalni ścieków w Czadeczce. 

Chcemy tam podjechać, żeby ta jedyna oczyszczalnia, która od prawie ośmiu lat nie została 

zmodernizowana, w końcu doczekała się swojego miejsca i żeby po prostu też zacząć 

projektować i uzyskać pozwolenie. Środki mamy na dzień dzisiejszy w budżecie, myślę, że na 

dokumentację zagwarantowane, później czeka nas realizacja. Największa oczyszczalnia, którą na 

dzień dzisiejszy posiadamy, to jest oczyszczalnia na Tartaku. Jest pozwolenie, jest projekt. Na 

dzień dzisiejszy nie stać nas, żeby wyłożyć ponad 10 000 000,00 zł Chcieliśmy to podzielić na 

etapy, ale niestety też są komplikacje z tego tytułu. I myślę, że no jak na jesień ruszy program, do 

którego chcemy złożyć wniosek, jeżeli nam się uda, dofinansowanie jest gdzieś na około 10 000 

000,00 zł, więc myślę, że tą różnicę będziemy musieli jakoś pokryć ze środków własnych, 

ewentualnie z innych źródeł i tutaj to są te największe inwestycje. Ciągle szukamy wykonawcy, 

niestety po raz, nie wiem, może 4-5 razy został ogłoszony konkurs co najmniej trzy razy. Prośby, 

pytania, telefony. Tutaj patrząc się na Panią radną Basię. Niestety nie udało nam się podpisać 

umowy na wykonanie zbiornika, który by magazynową wodę na Bukowinie. Mieliśmy te 

konkursy, no i wyobraźcie Państwo, że taki zbiornik, jedna firma startowała dwa razy z 

Warszawy, raz 100 000,00 zł ponad, ostatnio bodajże z hakiem 85 000,00 zł, przy tym, że 

opracowanie takich dokumentacji, maksymalnie gdzieś koło 40 000,00 zł. Więc niestety, ale no 

80 000,00 zł według mnie to jest za dużo, przy czym jeszcze firma opracowująca z Warszawy, 

więc nie wyobrażałbym sobie, jakby to miało wyglądać. To by było z tych takich ważniejszych 

rzeczy, wszystkie takie nasze inwestycje. Więc myślę, że tutaj wiadomo, jeżeli chodzi o 

mieszkańców, tak samo mieszkańcom współczucia, tak, ale powiem tak, bo wiem się akurat tu 

kolega wypowiadać, ale nam również brakuje wody, my mamy również odbiorców, którzy w 

stosunku do nas niestety, ale też są jak gdyby pretensyjni, że jeżeli brakuje wody, no to później 

mamy też jak gdyby kwestie z tym, że niestety, ale tej wody nam również brakuje. Tutaj jak Pan 

wójt powiedział, żeby oszczędzać. Ci, którzy mają, myślę taki apel, żeby oszczędzali, bo 

wiadomo, gdyby to była własna studnia, tutaj jak Pani Marceliny, no to wiemy, że oszczędzają, a 

jeżeli to jest nasze wspólne, no to ja myślę, że niektórzy oszczędzają, ale niektórzy też po prostu 
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mówią, że im się należy, więc po co oszczędzać. I myślę, że przy tych zadaniach naszych 

inwestycyjnych, które nas tu jeszcze czekają, więc myślę, że jeżeli opracujemy w tym roku 

dokumentację, no to będziemy myśleć już później o realizacji samego zbiornika i ujęcia wody 

surowej na Tokarzonce, z możliwością jak gdyby modernizacji stacji uzdatniania również na 

Tokarzonce. Więc wtedy ta ilość wody zagwarantuje myślę, że podłączenie jeszcze paruset 

budynków. Nie mówię, że też, że to będzie w ciągu dwóch, trzech lat, tak, bo najprędzej musimy 

opracować jedną dokumentację, zrealizować to i później sobie przymierzać do kolejnych etapów. 

Więc taka realizacja, czyli powstawanie tych nowych wodociągów to jest kwestia może nie, że 

przyszłości, ale bardzo długo lat w związku z tym, że niestety woda i ścieki jak gdyby tutaj i są 

najważniejszym tym, co interesuje mieszkańców oprócz dróg. Dziękuję.” 

Pani Macelina Fojtuch zapytała czy przy okazji tego zbiornika i ujęcia wody na Tokarzonce, 

czy jest planowane przy okazji podłączenie do kanalizacji takich przysiółków jak Olecki, 

Mikszówka. 

Kierownik Referatu RI Mirosław Kawulok powiedział, że na dzień dzisiejszy realizujemy 

tylko i wyłącznie wodociąg, nie ma tam mowy żadnej o kanalizacji, teraz mówimy o Oleckach i 

tam tych górnych przysiółkach. 

Radna Barbara Kubas - (Ad Vocem) powiedziała: „Ja dziękuję już za odpowiedź, bo pewnie 

pytanie by padło. Pani Marcelino, muszę Pani powiedzieć, że my z brakiem wody tam w naszych 

przysiółkach borykamy się już od lat i od 12 lat, jak jestem tu radną, walczę o to, żeby po prostu 

ta woda tam była. Mam taką cichą nadzieję, że w ciągu tych ponad czterech, które jeszcze tutaj 

będę, że ta woda będzie, ale chyba nie widzę tu żadnej normalnie gwarancji. Przykre to jest, że 

mieszkańcy naprawdę o tą wodę tam proszą. Zdarza się, że po prostu te studnie najnormalniej na 

świecie wysychają i nie mają tej wody i tak jest całe lato. Ostatnio było w zeszłym roku tak, że 

pod jesień po prostu studnia była wyschnięta. Tam cztery domy biorą wodę z jednej studni. No i 

po prostu ci ludzie sobie musieli radzić jak mogli, żeby tą wodę mieć. Nie mówiąc już o 

kanalizacji, której przypuszczam, że na pewno tam w tym miejscu mieć nie będziemy. Także 

rozumiem Panią doskonale co to znaczy brak wody i kanalizacji. Dziękuję.” 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna powiedziała: „Dziękuję bardzo. Ja 

jeszcze tylko chciałam dodać, że tak jak Pani już też tutaj wcześniej wspomniała, dbanie o to co 

się ma, czyli tak jak w Pani przypadku studnia czy kanalizacja, widzi Pani ile kosztuje to wysiłku 

i szanuje sobie Pani to po prostu. A tak jak już też tu było wcześniej wspomniane i mieliśmy też 

taką sytuację w lecie, z radnym Piotrem, że wy szukaliście i urząd i Pan radny, skąd wycieka 

woda, bo został po prostu wtedy jakiś ogólny zbiornik wasz wyzerowany, nie? I okazało się, że 

była zostawiona w jednym domku letniskowym, tak to chyba jakoś było, nie pamiętam, 

odkręcona woda i po prostu nie dbają. My tutaj mieszkamy, my tutaj jesteśmy na co dzień, my 

tutaj żyjemy, my o to zabiegamy, a przyjeżdżają nasi goście, oczywiście cieszymy się z ich 

obecności, ale też po prostu apelujemy o to, żeby naprawdę szanowali wodę, bo widzimy z roku 

na rok, że jest coraz większy problem i słyszymy też w miejscach, w których ludzie mają swoje 

studnie i mówią, że nigdy nie mieli problemu z wodą, nagle te problemy zaczynają właśnie 

występować. Także naprawdę szanujmy wodę i dbajmy o siebie nawzajem.” 
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Radny Bartłomiej Mucha - (Ad Vocem) powiedział: „Chciałem tutaj dołączyć się do apelu w 

związku z wodą i wszystkich poprosić, zaapelować, jeżeli ktokolwiek ma możliwość, żeby 

korzystał na przykład z wody deszczowej. Jest to woda darmowa, po pierwsze. Po drugie, są 

momenty, kiedy jej ilości są bardzo duże, więc można to robić na wiele sposobów. Jest to bardzo 

dobra woda, szczególnie w czasie wiosenno-letnio-jesiennym, kiedy korzystamy na przykład z 

upraw przydomowych, czy jakichś szklarni, czy, czy podobnych rzeczy. Jest dużo lepszej jakości 

ta woda niż ta wodociągowa. A tak jak wspomniałem jest darmowa. Wystarczy czasami zakupić 

jakąś byle beczkę i podstawić pod rynnę i już to jakąś swoją rolę spełni. A wiem o czym mówię, 

bo mam to szczęście, że budując swój dom przewidziałem tą kwestię i wkopałem sobie zbiornik 

duży na deszczówkę 7 kubików. Dodatkowo też podłączyłem sobie tą wodę do spłuczek w domu, 

więc korzystam z niej na maksa przez cały rok i jest to bardzo dobre rozwiązanie. Ja rozumiem 

oczywiście, że nie każdy tak może, ale postawienie beczki pod rynną, na pewno jest w zasięgu 

każdego z nas i myślę, że to rozwiązanie na pewno by wpłynęło na znaczną poprawę dostępności 

tej wody wodociągowej. Myślę, że to tyle w tym temacie. Dziękuję bardzo.” 

Sołtys wsi Jaworzynka Bogusława Kawulok powiedziała: „Ja chciałabym zacząć przede 

wszystkim od podziękowań, bo bardzo się cieszę, że Jaworzynka ma już plan zagospodarowania 

przestrzennego uchwalony. Wiem jaki ogrom pracy został w to włożony i przez pracowników 

Urzędu Gminy, firmę, która to przygotowywała i Państwo jako rada też powielokrotnie się 

pochylali nad tym planem. No cóż, cieszę się, na pewno nie wszyscy będą w pełni 

usatysfakcjonowani z tego planu, bo zawsze trudno spełnić wszystkie życzenia mieszkańców, ale 

myślę, że to są już te ramy, które na wiele najbliższych lat ułatwią mieszkańcom załatwianie 

wszelkich spraw dotyczących ich nieruchomości. Także bardzo się cieszę i dziękuję za 

zakończenie tych prac. Mam taką, w zasadzie dwie takie małe sprawy. Jedna to jest kwestia 

przystanku, który jest na drodze wojewódzkiej, tam przy przysiółku Byrty, tam jest nowy 

przystanek z peronem, a po przeciwnej stronie jest taki chyba jedyny stary przystanek, który tam 

pozostał jeszcze na terenie całej Trójwsi. Ale powiem tak, ten jest wyjątkowo, że tak już powiem, 

nadszarpnięty zębem czasu. Myśmy tam nawet kilkakrotnie, że tak powiem, te blachy przybijali 

przy wichurach, czymkolwiek, żeby gdzieś tam nie odleciały, a parokrotnie już tam miały taki 

zamiar, że tak powiem. Jest też to takie miejsce, gdzie widzę dużo samochodów się zatrzymuje z 

turystami. Oni stają na tym przystanku i robią sobie zdjęcia pięknej panoramy Istebnej, bo tam 

jest rzeczywiście piękny widok. Więc nie wiem, czy jeżeli by to było w gestii pracowników, czy 

moglibyśmy go usunąć, bo podejrzewam, że on jest własnością gminy, bo raczej remontować nie 

ma sensu, skoro tam są dwa autobusy, a i tak tam jest przystanek razem z peronem zrobiony 

nowy. To jest jedna kwestia. A druga sprawa, przy wiosennych pracach takich, które będą 

dotyczyły zieleni, czy można by było jakoś radykalnie przyciąć te rośliny na rondzie na 

Krzyżówce? Bo tam nam to tak wyhulało, że praktycznie to rondo stało się niewidoczne, że tak 

powiem, zasłaniają te krzewy. Nie jest to bezpieczne, bo czasem bardzo szybko niektóre pojazdy 

wjeżdżają na to rondo, parę razy tam już sama widziałam różne sytuacje. Jak by można było, że 

tak powiem, to rondo rozjaśnić, żeby można było widzieć szerszą perspektywę. I jak już mam 

głos, to chciałabym mieszkańców Jaworzynki serdecznie zaprosić 12 marca na zebranie wiejskie 

do naszej remizy OSP, które będzie 12 marca o godzinie 17.00. Ogłoszenia jeszcze będą 

przygotowane. Dziękuję bardzo.” 
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Radna powiatowa Monika Wałach-Kaczmarzyk: „Witam wszystkich bardzo serdecznie, 

Państwa radnych, przewodniczącą, Pana wójta, Panią wice i przedstawicieli resortów 

poszczególnych. Jest nam niezmiernie miło, wyrażam się w imieniu nas obu, za zaproszenia. 

Śledzimy je, dziękujemy, za każdym razem je dostajemy. Nie zawsze jest możliwość, ale dzisiaj 

jest wyjątkowa możliwość, żebyśmy się wybrały obydwie. U mnie dodatkowo ferie na to 

wpływają, że jest trochę mniej pracy spraw do załatwienia. Przysłuchujemy się też waszym 

wszystkim problemom i to są ważne rzeczy i za tym podążają wielkie też pieniążki. Życzymy ze 

swej strony owocnych obrad, takich przemyślanych spraw, wysłuchiwania też głosu tutaj 

społeczności, mieszkańców. Jeśli my byśmy mogły w czymś pomóc na tyle, na ile możemy 

gdzieś tam głos dalej przekazać, to telefon zostawimy tutaj u Pani Mariolki, Madzi. No i jeśli 

byśmy mogły w czymś pomóc, to bardzo prosimy. Dziękuję.” 

Radna powiatowa Aneta Legierska-Bujok powiedziała: „Ja też witam bardzo serdecznie 

wszystkich Państwa, Pani Przewodnicząca, Panie Wójcie, wszystkich tych, którzy nas oglądają, 

którzy będą sobie wyświetlać ponownie. Przysłuchujemy się rozmowom. Chciałam tylko 

powiedzieć też z punktu widzenia w ogóle powiatu i miejsc, z którymi mam możliwość się 

spotykać, że jakby te tematy, które pojawiają się również w Istebnej, nie są odosobnione, także 

też tak samo mieszkańców. Natomiast są u nas na pewno większym problemem, to faktycznie 

widzimy nawet z punktu widzenia powiatu, tej mapy dojazdu, oddalenia, usytuowania. Więc jest 

to jakby też brane pod uwagę i mamy tego świadomość, ale to też jest w ogóle problem 

społeczny, globalny, który się pojawia nawet tej wody w takich miejscowościach jak u nas, jak 

te, które są turystyczne, gdzie najpierw jakby zapraszało się gości, promowało, a teraz każdy 

hotel dba o to, żeby właśnie uczyć ludzi, edukować o oszczędzaniu wody, o praniu i tak dalej. 

Więc to jest w ogóle problem światowy i myślę, że akurat nowoutworzona Rada Młodzieży, 

której serdecznie gratuluję, też jest dobrym narzędziem do tego, żeby swoim rówieśnikom 

przekazywać i edukować, o co Państwo radni też tu prosicie. Natomiast jakby biorąc pod uwagę 

nasze działania, ja też głównie swoje w Komisji Kultury, Sportu, Promocji też do tego nawiązuję. 

Tutaj zachęcam, żeby współpracować. Dziękuję tym wszystkim radnym, którzy już teraz 

dzwonią. Czasem mamy okazję się spotkać. Niestety mniejszą teraz, nad czym też ubolewam 

osobiście za te słowa, które kierujecie, o których też dyskutujemy, rozmawiamy, pozostajemy do 

dyspozycji. Przypominam, że do jutra, ale mam nadzieję, że wszystkie kluby sportowe, bo istotna 

mocno jest tutaj reprezentowana, złożyły te wnioski na trenera, działacza, na sportowca. Są 

jeszcze do jutro możliwe do składania do powiatu. Powstaje też statut Rady Senioralnej i też 

zachęcam, żeby zaaktywizować może ten nasz uniwersytet, te osoby, które już są w tym wieku 

senioralnym, może nie wszyscy się poczuwają, ale żeby też pojawiły się w tej Radzie 

Programowej Powiatu. Tam jest miejsce dla 29 osób, żeby to prześledzić. Teraz są zgłoszenia do 

marca odnośnie uwag do statutu, a potem też będą trwałe wybory, więc też byłoby fajnie, żeby 

zadbać o to, żeby Istebna była. My też możemy o tym informować. Więc z nowym rokiem, bo 

jeszcze nie było okazji w styczniu, winszuję wszystkim dużo sił, zdrowia, żeby nam się dobrze 

radziło dla dobra mieszkańców.” 

Sołtys wsi Koniaków Jan Gazur powiedział: „Ja tutaj zwracam się do wójta również o 

uaktualnienie statutu sołectw. Jest to też bardzo ważne. Te statuty, jak i Rady Gminy, jak i 
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sołectwa są od 20 lat. Dobrze pamiętam, jak to wyglądało. Wcale nie jest łatwo statut przyjąć i 

opracować. W związku z tym myślę również tutaj o radnych, którzy mają obawy, że ten zapis 

dwuminutowy tam jest i widnieje. Bym powiedział, nie ma obaw, zawsze, również jak 

przewodniczący może odebrać głos, także również może ten głos dać dłuższy. Także to 

wiadomo, że chodzi o zapis porządkowy. Bo sesja jest po to, aby podejmować pewne decyzje, 

uchwały, zadawać pytania, odpowiedzi, natomiast komisja jest takim narzędziem, aby ta sesja 

była dobrze przygotowana. Myśmy przez wiele lat nad tym pracowali i wydaje mi się, że jest to 

dobry w tej chwili sposób na prowadzenie i komisji, i sesji. To tak, żeby nie mieć obaw, że 

komuś tutaj zostanie odebrany głos. Ja myślę, że tutaj chyba również jest to stanowisko 

przewodniczącej rady, że tak będzie. Sprawa następna, sprawa kontenerów w Koniakowie. W 

zeszłym roku jeszcze miałem kontakt z właścicielami i zapewniono mnie, że do miesiąca te 

kontenery będą opróżnione i będzie można znowu w tych kontenerach składać. Natomiast po 

ostatnich kilku próbach dodzwonienia się do już tam kolejnego właściciela tych kontenerów, tego 

kontaktu nie mam i nie wiem, co z tym zrobimy. I tutaj najprawdopodobniej trzeba coś, one tak 

trwać i dłużej w takim stanie, jak to jest, być nie może. Trzeba z tym na pewno jakiś porządek 

zrobić. Sprawa również zaproszenia na zebranie wiejskie w Koniakowie planowana jest 11 

marca, godzina 18.00. Także serdecznie wszystkich mieszkańców zapraszamy do budynku OSP 

w Koniakowie. I sprawa ta, która tutaj wydaje się była tak na tej sesji podkreślona bardzo mocno 

i emocjonalnie związana z wywozem i odbiorem nieczystości, również wody, braku tej wody. 

Ale wydaje mi się, że również tutaj komisje mają i będą musieć wrócić do spraw związanych z 

inwestycjami nawet właśnie tych nowych oczyszczalni, co już wójt wspominał, że są rozmowy i 

te działania w tym kierunku są. Natomiast wiadomo, że jest to proces bardzo długotrwały, no a o 

oczyszczalni na przykład w Koniakowie na Bryjach, gdzie można byłoby podłączyć pół 

Koniakowa, mówimy już naprawdę od wielu lat, bym powiedział, że bardzo długo. I takie 

rozwiązania na pewno w perspektywie są konieczne. Ponieważ obawiam się, zresztą wszyscy się 

chyba obawiamy, że za chwileczkę tych wywozów będzie coraz więcej i nasze oczyszczalnie nie 

będą w stanie, nawet już w tej chwili jest problem, w przypadku mojej sytuacji, kiedy wywożący 

musi uzgodnić odbiór tych ścieków, odbiór na oczyszczalni, nie zawsze jest to w danym 

momencie możliwe. A to jest początek domków przybywa i po prostu ścieków również. I 

rozwiązanie tego problemu nie nastąpi automatycznie, ale trzeba o tym myśleć i w tym kierunku 

podejmować pomału działania. Dziękuję bardzo.” 

Radny Piotr Lipowski - (Ad Vocem) powiedział: „Dziękuję bardzo, Pani Przewodnicząca. Ja 

się tu zgadzam z Panem sołtysem, że my się nie czujemy w tej radzie jak gdyby zagrożeni, że 

nam te dwie minuty zabrakną, czy nam ktoś będzie wyliczał, tylko może bardziej na przyszłość, 

że mogą się zmienić rządy, może się zmienić wójt, może się zmienić rada, żeby te dwie minuty 

po prostu nie były przez kogoś w przyszłości wykorzystywane, bo tak jak Pan powiedział, że 

Pani może przewodnicząca zabrać głos, ale tak samo udzielić głosu. Dziękuję bardzo.” 

 

Radny Władysław Małyjurek powiedział: „Dziękuję. Pierwszy temat to chciałbym, żeby Pan 

Mirek objaśnił tam sprawę tej lipy na polanie, bo już tam ma jakieś z RDOŚ-u, ma opinię tak, 

żeby to wyjaśnił mieszkańcom jak będzie przebiegać dalszy ciąg zabezpieczenia tego drzewa. To 

pierwsze pytanie i potem jeszcze.” 
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Kierownik Referatu RI Mirosław Kawulok powiedział: „Więc tak jak powiedziałem na 

komisji, mamy informację z RDOŚ-u, że nie ma możliwości, żeby lipa została inaczej ścięta, 

czyli żeby jak gdyby pomnik przyrody znieść, więc musimy przyciąć lipę i ewentualnie 

zabezpieczyć ją w taki sposób, żeby po prostu nie zagrażała tamtemu jednemu budynkowi oraz 

de facto uczestników ruchu drogowego, bo wiemy, że ona jest obok drogi. Więc takie jak gdyby 

doraźne zabezpieczenie tego i przycięcie tych konarów, zostanie wykonane, mam nadzieję, że na 

wiosnę. My będziemy się tutaj spotykać z panem, który nam opracował dokumentację 

dendrologiczną, jak gdyby na ścinkę tej lipy i zostanie jak gdyby opracowany proces 

technologiczny przycięcia tego i uzgodniony to wiadomo również z RDOŚ-iem. Dziękuję.” 

 

Radny Władysław Małyjurek powiedział: „Druga sprawa. Panie Wójcie, bo już rozmawiałem z 

Panem Mirkiem, to będę musiał kierować do Pana Mirka, tak? Mogę do Pana Mirka się 

kierować? Panie Mirku, na czas dopóki te kontenery nie znikną z tego PCK, prośba, że od Pana 

ci pracownice jak pojadą, żeby po prostu posprzątać ten bałagan tam i wywieźć te śmieci, co są 

powyrzucane koło tych kontenerów i przy tym jeszcze prośba do wszystkich mieszkańców całej 

Trójwsi, po prostu nie róbmy tam składowiska, bo w tej chwili to jest nieodbierane, a zróbmy 

sobie tam bałagan koło tego, psy to smykają w nocy. Także na dzisiaj prośba, żeby tam tego nie 

składować. Chyba, że coś się zmieni i będą odbierać te tekstylia, no to w ten czas będzie 

ogłoszenie i będziemy nad tym dalej pracować. To dziękuję na ten temat, na razie.”  

Kierownik Referatu RI Mirosław Kawulok powiedział: „Tak jak było mówione na komisjach, 

ja sobie pozwoliłem wczoraj w związku z tym, że tam przyjeżdżam do domu, byłem tam 

wczoraj, widzę, że obok kontenerów nie ma niczego, więc to zostało jak gdyby już usunięte i tak 

jak rozmawialiśmy też również na komisjach, informacja została przekazana Pani dyrektor, w 

związku z czym, że ona podpisała umowę z tą firmą, więc ma do nich dzwonić, czy po prostu ma 

im wypowiedzieć tą umowę, żeby tych kontenerów po prostu tam nie było. Dziękuję.” 

Radny Władysław Małyjurek powiedział: „Dziękuję. Jeszcze raz, jeszcze jedno pytanie. Panie 

Wójcie, bo zaczyna się dość taki delikatny temat tej dodatkowej lekcji religii, o którą występował 

ksiądz Dziekan. Także prośba taka, żeby niezwłocznie zwołać takie spotkanie księży i 

dyrektorów szkół, żebyśmy mogli się nad tym wszystkim, całym planem zastanowić. Dziękuję 

bardzo.” 

 

Wójt Gminy Istebna Stanisław Legierski - (Ad Vocem) powiedział: „Ja tylko króciutko 

odpowiem. No nie było to dawno, bo przedwczoraj taką deklarację złożyłem, więc ją mogę tylko 

powtórzyć dla tych, którzy zapomnieli albo umknęło im to i uwadze. Na komisji mówiłem, że 

takie spotkanie zostanie zorganizowane z księżmi, z dyrektorami szkół, z radą i z urzędem 

gminy. Dziękuję bardzo.”  

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna powiedziała: „Dziękuję. I również 

tutaj proszę radnych, bo wiemy, że sprawa jest, tak jak już tutaj radny Władysław powiedział, 

delikatna, istotna i wymaga naprawdę szerokiej dyskusji. Więc bardzo proszę radnych w miarę 

możliwości, żeby dołożyć wszelkich starań i być obecnym na tym właśnie spotkaniu. Panie 

Władku, już wszystko, tak?” 
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Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna powiedziała: „Ja jeszcze chciałam 

dodać, będąc przy temacie kontenerów i ubrań, że również była na stronie Urzędu Gminy 

informacja, w gazetce Nasza Trójwieś również jest informacja, że ubrania na ten moment po 

zmianie przepisów odwozimy do PSZOK-u. Nie ma sprecyzowanego koloru worka, do którego 

mamy zapakować, więc po prostu nazbierać, że tak powiem, ubrań i odwieźć co jakiś czas 

właśnie na PSZOK i nie zaśmiecać już tych kontenerów, bo one są fizycznie nieczynne, są 

ofoliowane, no a wiadomo, że najwygodniej jest rzucić obok, niech się inni martwią tym 

tematem.” 

Radny Piotr Lipowski powiedział: „Dziękuję bardzo, Pani Przewodnicząca. Ja tu korzystając z 

okazji, chciałem tylko powiedzieć, że powstał nowy klub w naszej radzie o nazwie „Trójwieś 

Beskidzkich Wartości”. Także dziękujemy i chcemy wszystkim mieszkańcom, jak gdyby 

chciałem przedstawić, co będziemy robić w przyszłości. Z radością informujemy o powstaniu 

klubu radnych Gminy Istebna Trójwieś Beskidzkich Wartości, który powstał, by działać na rzecz 

rozwoju naszej gminy, troszcząc się o jej tradycję, tożsamość i przyszłość. Jesteśmy klubem, 

który opiera swoje działania na konserwatywnym i chrześcijańskich fundamentach, szanując 

nasze dziedzictwo, kulturę. Wierzymy, że nasza mała ojczyzna powinna rozwijać się w duchu 

odpowiedzialności, wspólnoty poszanowania lokalnych tradycji. Chcemy działać aktywnie i 

konstruktywnie, niezależnie od podziałów, zawsze w trosce o nasze dobro mieszkańców. 

Zapraszamy do dialogu wszystkich, którym leży na sercu rozwój Istebny, Jaworzynki i 

Koniakowa. Naszymi fundamentalnymi celami są wspieranie lokalnej przedsiębiorczości, 

dbałość o infrastrukturę i inwestycje przyjazne mieszkańcom, ochrona i promocja dziedzictwa 

Trójwsi Beskidzkiej, rozwój edukacji i inicjatyw społecznych zgodnie z naszymi wartościami, 

działania na rzecz rodzin, seniorów i młodzieży. Będziemy działać prężnie i konsekwentnie, bo 

przyszłość naszej gminy zależy od mądrych decyzji i zaangażowania. Dziękujemy za wasze 

wsparcie i liczymy na owocną współpracę. Trójwieś Beskidzkich Wartości, tradycja, wspólnota, 

rozwój. Dziękuję bardzo.” 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna powiedziała: „Dziękujemy bardzo 

za przedstawienie. Gratuluję ze swojej strony, że właśnie powstał z waszej strony klub radnych. 

Też tak jak już wcześniej mówiliśmy, upoważnił was klub do tego, że wchodzicie w skład 

komisji poszczególnych i tutaj było wszystko, że tak powiem, płynnie właśnie zostało to 

przejście tak wykonane.” 

Radna Elżbieta Legierska powiedziała: „Witam jeszcze na koniec i korzystając z tego, że jest 

pan kierownik Mirek Kawulok i znowu jego sprawczą moc, jakby się przypominam z tematem, 

że w czwartek podjęłam temat tego nieszczęśliwego zakrętu. Wczoraj jadąc skupiałam się mocno 

na tym zakręcie i jest gorzej niż było, bo jeszcze wychodzi śnieg i lód. Więc, Panie Mirku, jest to 

teren prawie już, jak się to mówi, na styku Wisły Istebny, ale więcej Istebniaków tam jest niż 

tych Wiślan i prośba o to właśnie zrobienie telefonu do Zarządu Dróg Wojewódzkich, żeby 

jednak to przeczyścili, bo naprawdę jest tragedia. Tam po prostu w połowie jest lód i wszystko 

leci na tą [niezrozumiałe] Mnie nigdy w zimie nie smykało, tam smyka regularnie, a mam też 

auto jakie mam, też go muszę szanować, więc kładę to na serce. A przy okazji do Pana sołtysa 

właśnie Jana Gazura, że też zgłaszałam ten problem kontenerów. Zrobiłam już to zdjęcie, jest to 

w Zarządzie Drogi Wojewódzkiej. Także, Panie Janku, wspólnie wystosujemy pismo o to, żeby 
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po prostu wywieźli to i wypowiedzieli umowę temu PCK, tak? PCK ma te kontenery. To Pani 

Ewa jeszcze chyba. Także ja tyle, dziękuję.” 

Sołtys wsi Koniaków Jan Gazur powiedział: „Jeśli chodzi o Koniaków, kontenery są prywatne. 

Także na Koniakowie są kontenery prywatne. Tak tylko, że chodzi o to, że dysponentem, 

właścicielem jest prywatna osoba i zobaczymy. Będziemy w tym działać, żeby one zniknęły.” 

Radny Kazimierz Łacek powiedział: „Dziękuję, Pani Przewodnicząca. Panie Wójcie, ja bym 

prosił bardzo, bo tutaj Pan Mirek Kawulok, kierownik wspomniał o modernizacji naszej właśnie 

oczyszczalni w Jaworzynce. Ja bym bardzo prosił, żeby przy tym projektowaniu zaprojektować 

tamtą zlewnię. Bo naprawdę dzięki takiej chociażby dodatkowej jednej zlewni, znowu te koszty 

pójdą w dół tych naszych mieszkańców wywozów, tego wszystkiego. Ja może jeszcze mam dwie 

sprawy i dopowiem, a później poproszę o odpowiedź. Drugą sprawą, jaką jest, poruszaliśmy 

właśnie, bardzo podobała mi się rozmowa, którą rozpoczęła, w ogóle zainicjowała nasza 

przewodnicząca i chodzi konkretnie o dożynki. Ale potem po przemyśleniach, po wszystkim, tak 

w domu jak się człowiek nie uspokoi, po wszystkim, myślę, że jakby była jakaś możliwość 

spotkania się z ludźmi, którzy tam będą odpowiadać za to bezpieczeństwo, zrobić taką wizję 

lokalną, żebyśmy tam jako radni pojechali i też porozmawiali, pooglądali wszystkie za i przeciw, 

które można by było tam przedstawić i wtedy jak będziemy z takimi ludźmi odpowiedzialnymi 

za to bezpieczeństwo rozmawiać, no to już będziemy wszyscy spokojni i po prostu temat się 

zamknie. Następną rzeczą, którą mam, to mam do naszych radnych powiatowych, bo tu się nam 

zgłaszały, że nam pomogą. Więc w Jaworzynce czytnik prędkości nam padł i, a to jest na drodze 

powiatowej, także gdyby tam można było gdzieś nacisnąć na odpowiedni guzik, żeby go 

zreperować. Dziękuję.” 

Radny Hubert Kukuczka - (Ad Vocem) powiedział: „Ja również wykorzystam nasze piękne 

Panie radne powiatowe i mam takie pytanie, czy coś już jest na temacie remontu drogi na 

Zameczek, który jest już szeroko omawiany na radach? Czy Panie wiecie, jaki jest konsensus 

rozmów, czy na razie jest to jeszcze w powijakach.” 

 

Radna powiatowa Aneta Legierska-Bujok powiedziała: „Powiem krótko, w powijakach. Nad 

tym pracują bardziej Leszek Bujok i Janusz, ale plany są, ale na razie nie jest to w kolejności 

jeszcze robót. A też jeżdżę tamtędy, wiem jak to wygląda, że ta droga została zniszczona przy 

okazji robót na tym pasie w Czarnym. Jest to na uwadze, ale czeka chyba na kolejkę. A więcej 

będzie na ten temat wiedział na pewno Pan Leszek i Pan Janusz. Dziękuję. „ 

Radny Władysław Małyjurek powiedział: „Dziękuję bardzo. Ja tu mam taką prośbę do naszych 

sołtysów, bo w zeszłym roku już tą sprawę podejmowałem. Chodzi o te zabrania wiejskie. Ja w 

zeszłym roku już mówiłem, żeby wrócić do starego modelu, żeby te zebrania odbywały się w 

niedzielę i na pewno będzie lepsza frekwencja, więcej ludzi przyjdzie, bo wiemy jak te ostatnie 

zebrania są w tygodniu, jak to wygląda, ile ludzi przychodzi. Jeśli zwraca się z prośbą do 

sołtysów, już wiadomo w tym roku tego nie, ale na przyszłość, żeby po prostu zrobić tak, jaka 

była stara formuła, w niedzielę te zebrania i na pewno frekwencja będzie dużo większa. Dziękuję 

bardzo.” 
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Kierownik Referatu RI Mirosław Kawulok powiedział: „Więc tak, my tam jutro mamy po 

prostu spotkanie robocze z firmą projektującą. Jeżeli będzie możliwość, wiemy jakie jest 

usytuowanie tej naszej oczyszczalni, wiemy też jako tam jest działeczka, jeżeli będą takie 

możliwości, to na pewno zrobimy, żeby też również w Jaworzynce był punkt zlewczy na 

przyjmowanie jak gdyby tutaj ścieków.” 

Wójt Gminy Istebna Stanisław Legierski powiedział: „Dziękuję bardzo. Ja mam jeszcze też 

kilka, znaczy w zasadzie trzy sprawy. Powtórzę to, co tutaj już było powiedziane. Myślę, że ci, 

co oglądają, no to będą wiedzieli, czego ta prośba dotyczy. A prośba dotyczy przekazywania 

materiałów do naszej gazetki. Tak jak powiedziałem na komisji, ręczne sterowanie gazetką się 

skończyło. Jest Pani redaktor, jest zespół redakcyjny, są określone terminy, kiedy i w jakim 

czasie mają być złożone materiały. Nikt nikomu nie blokuje udostępniania materiałów, 

informacji z wydarzeń, zdjęć. Więc to tylko zależy od tych, którzy ewentualnie mówią, że nie 

mają możliwości. No nie ma czegoś takiego, że nie ma możliwości. Jest tylko termin, kiedy te 

materiały muszą być złożone z racji tego, że ten proces jest kilkunastodniowy od momentu 

złożenia materiałów, analizy, składu i później do druku. Także tam jest do 20 miesiąca 

poprzedzającego i tutaj nie ma żadnych kwestii, że ktoś komuś nie zamieści materiału. 

Oczywiście wiadomo, te materiały nie mogą być obraźliwe. Te treści, które ogólnie są wszędzie 

znane, tam gdzie się upublicznia swoje informacje. To jest jedna kwestia. Druga kwestia padła 

tutaj nie padła, bo też była wzmianka o błękitnym paliwie. Tak, jest coś takiego, dotyczy to 

węgla. Ja też deklarowałem na komisji, że taka informacja zostanie też przekazana, ale 

chciałbym, żeby ona była pełna z wszystkimi informacjami dotyczącymi tego konkretnego 

paliwa, jakie są możliwości, bo oczywiście wszystkim nam zależy na tym, a miałem okazję 

oglądać film, który pokazywał jaki jest stopień dymienia ze zwykłego węgla, a z tego, który jest 

nazywany błękitnym paliwem. Czy to będzie, Panie Władku, w marcu, nie wiem. No mamy 

troszeczkę czasu, ale chciałbym, żeby te informacje były pełne, już takie, które będą nasi 

mieszkańcy mogli dobrze sobie przeanalizować. No i też będzie to dotyczyło potencjalnych 

dystrybutorów tego paliwa u nas. Kwestia, to co tutaj gdzieś tam padało w statucie, czy obawy 

czy nie, a myślę, że nikt tutaj z Państwa tych obaw nie ma. Usprawnienie też prowadzenia przez 

Panią przewodniczącą, a jaka to jest rola, to wiem, bo miałem okazję przez kilka lat prowadzić 

zebrania na naszych spotkaniach, na dyżurach. Ustaliliśmy, żeby uprościć, skrócić czas 

przekazywania pytań. Więc ustaliśmy z Panią przewodniczącą, że to co powinno w zasadzie 

wszystko iść do wójta, jest pytanie, to co dotyczy w szczególności pracowników 

merytorycznych, którym tak i tak to pytanie by było przekazane, to po prostu Pani 

przewodnicząca od razu kieruje. To jest też taki ukłon właśnie w stronę rady, że nie będziemy 

tutaj pokazywać kto do kogo, tak to powinno być, ale z naszych ustaleń jest tak, że będziemy 

sobie upraszczać pewne rzeczy i też ta organizacja właśnie tych posiedzeń będzie prostsza. 

Dziękuję bardzo. Mam nadzieję, że to już wszystko, chyba że jeszcze będą jakieś pytania.” 

Radny Władysław Małyjurek - (Ad Vocem) powiedział: „Dziękuję bardzo. Jeszcze chciałem 

właśnie podnieść temat tej wody, bo my właśnie mówimy o tych brakach wody. Chodzi właśnie 

tak, bo kwestia z brakiem wody, kiedy się zaczyna? Zaczyna się wtedy, kiedy jest dłuższy okres 

suszy i ludzie przestają ze swoich studni korzystać. W ten czas włączają się do, podłączają 

wszyscy gminną i wtedy już problem wychodzi. Z wodą powiem tak, my mamy bardzo dużo 
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wody w gminie, bo nie wiem czy ktoś brał taki temat pod uwagę, ale mamy niezagospodarowane 

dwa potoki z Bystrego. To są potężne ilości czystej wody, której w przyszłości można z niej tam 

skorzystać, tam nawet już w jednym miejscu, na jednym tym potoku jest punkt czerpania, tam 

można sobie podjechać spokojnie, jeżeli ktoś prywatnie. Sprawa taka, pisałem interpelację do 

Pana wójta o zakup ciągnika z pełnym wyposażeniem komunalnym i zakup beczki do wożenia 

wody. I ja uważam, że przy tych suszach, moglibyśmy tam skorzystać z tych ujęć i jeżeli będą 

już problemy z zaopatrzeniem, szłoby to wykorzystać. Dziękuję bardzo.” 

Kierownik Referatu RI Mirosław Kawulok powiedział: „Ja może powiem na to pierwsze 

pytanie, co tutaj Pan Władek powiedział. Kiedy lata temu była przymiarka do wykonania 

zasilania ujęcia wody na Wilczym,(...) kierownik oraz z Pan projektant i ustalali mniej więcej 

jaki i gdzie można byłoby zagospodarować, jaki największy pobór wody można byłoby uzyskać i 

uzyskali poprzez pomiary, że to jest na Tokarzonce, czyli nad obecnie tamą, która jest w 

Zarządzie Lasów Państwowych. W związku z tym dlatego jest opracowywana ta dokumentacja i 

miejmy nadzieję, że po długich latach w tym roku do tego października uzyskamy pozwolenie, 

żeby po prostu w końcu zasilić Wilcze i żeby to Wilcze było jednym z tych jak gdyby 

strategicznych ujęć największych na terenie naszej tutaj gminy, żeby po prostu podłączyć jeszcze 

bardzo dużo mieszkańców. Dziękuję.” 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna powiedziała: „Dziękuję bardzo. Czy 

radni jeszcze macie jakieś sprawy? Może się jeszcze wam coś przypomni. W międzyczasie ja 

pozwolę sobie powiedzieć parę rzeczy. Przede wszystkim chciałam podziękować Pani Monice za 

obdarowanie nas pączkami w Tłusty Czwartek. Częstujcie się, bo jeszcze dużo zostało. Nie 

krępujcie się, dzisiaj się kalorie nie liczą. Kolejną kwestią, jaką też żeśmy poruszyli na komisji w 

sprawie właśnie pisma mieszkanki dotyczącego targowiska. Wiem, że jest taka chęć właśnie 

utworzenia takiego miejsca tutaj w naszej gminie, właśnie miejsca, gdzie mieszkańcy, twórcy 

ludowi, czy też osoby, które mają swojskie wyroby, będą mogli je też sprzedawać. Także jestem 

z tą Panią w kontakcie. Zapraszam serdecznie w czwartki od godziny 16.00 do 17.00 na dyżur w 

urzędzie. Jak Pani będzie miała chęć, czy zbierze się grupa osób, które wyrażają taką chęć 

właśnie handlowania, to serdecznie zapraszamy. Myślę, że na pewno do jakichś wniosków, 

odpowiedzi i dobrych rezultatów dojdziemy. Kolejną kwestią, którą chciałam powiedzieć, no to 

to już było powiedziane o spotkaniu z Dziekanem. Proszę radnych, żeby w miarę możliwości w 

jak najliczniejszym gronie się wybrali na to spotkanie. I jeszcze chciałam jedną rzecz powiedzieć. 

Zbliża się, tak jak już to było powiedziane wcześniej, rok 2025 w Gminie Istebna jest rokiem 

osób z niepełnosprawnościami i chcieliśmy rozpocząć oficjalnie ten rok właśnie spotkaniem 6 

marca o godzinie 15.30 w Karczmie pod Ochodzitą w Koniakowie. Bardzo proszę osoby z 

niepełnosprawnościami, z opiekunami o potwierdzenie tego udziału, o przybycie. Bardzo was 

proszę też tutaj obecnych, przekażcie w swoim otoczeniu, w rodzinie, wśród znajomych, że jest 

taka możliwość. Chcemy się spotkać, przedyskutować i jakiś taki zarys tego roku właśnie, co 

byśmy mogli wspólnie zrobić, chcielibyśmy już też ustalić.”  
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11. Zakończenie posiedzenia. 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna wobec wyczerpania porządku 

obrad, zamknęła XV sesję Rady Gminy Istebna. Bardzo serdecznie dziękując wszystkim za 

obecność. 
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